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ACTA DEL PLENO ORDINARIO DEL AYUNTAMIENTO DE BANYER ES DE MARIOLA 
CELEBRADO EL DÍA 27 DE SEPTIEMBRE DE 2018. 
  
En Banyeres de Mariola, siendo las 20 horas del día 27 de septiembre de 2018, se reúnen en el 
Salón de Sesiones de la Casa Consistorial, las señoras y señores que a continuación se relacionan 
bajo la presidencia del Sr. Alcalde-Presidente, D. Josep Sempere i Castelló, asistidos por el 
Secretario acctal, D. Miguel Sanchis Francés, con el fin de celebrar el Pleno Ordinario de la 
Corporación Municipal: 
 
SRES. ASISTENTES 
 
Alcalde-Presidente 
D. Josep Sempere i Castelló 
1ª Teniente de Alcalde 
Dña. Rocío Alfaro Ramos 
2º Teniente de Alcalde 
D. Fernando Sempere Huertas 
3º Teniente de Alcalde 
D. Jan Manel Conejero Vañó 
4ª Teniente de Alcalde 
Dña. Sonia Beneyto Ferre 
Concejales 
Dña. Concepción Garrido Sempere 
D. José Gabriel Pérez Martínez 
D. Jorge Esteve Molina 
D. Jorge Molina Benítez 
Dña. María José Mora Genís  
D. Jorge Silvestre Beneyto 
Dña. María Elena Vilanova Calatayud 
Dña. María José Francés García 
 
SR. SECRETARIO 
 
D. Miguel Sanchis Francés 
 
El Sr. Alcalde indica a la Corporación que se va a guardar un minuto de silencio por la memoria de 
Joan Antoni Esteve i Albero que falleció el pasado mes de julio y que fue Alcalde de Banyeres desde 
el año 1992 al 1995. 
 
Existiendo quórum suficiente, se abre la sesión de acuerdo con el siguiente ORDEN DEL DÍA:  
 
Parte resolutiva  
1)  Aprobación acta sesión anterior de fecha 26/07/ 2018.  
2) Cuenta General 2017. 
3) Solicitud de adhesión del ayuntamiento de Banyer es de Mariola al plan de cooperación del 
Decreto Ley 5/2017, “Pla Edificant” para la constru cción, ampliación, adecuación, reforma y 
equipamiento de centros públicos docentes de la Gen eralitat Valenciana. 
4) Renuncia a la solicitud de inclusión en el Plan Provincial de Cooperación a las Obras y 
Servicios, anualidad 2019, de la obra “adecuación i ntegral del Polideportivo Municipal de 
Banyeres de Mariola” en el caso de requerimiento po r parte de la Excma. Diputación Provincial 
de Alicante por concesión de subvención nominativa para habilitación de edificio municipal 
para centro de día de enfermos de alzheimer.  
5) Propuesta festivos locales para el año 2019.  
6) Moción para la instalación de puntos gratuitos d e recarga de vehículos eléctricos.  
7) Moción para la puesta en marcha del proyecto “ca minos escolares seguros”.  
8) Moción Ley de Contratos del Sector Público.  
9) Despachos extraordinarios.  
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Parte no resolutiva  
10) Dación de cuenta: 
- Relación de Decretos desde el 23 de julio hasta e l 23 de septiembre de 2018. 
11) Ruegos y preguntas.  
…............................................................................................................................................................... 
 
1) APROBACIÓN ACTA SESIÓN ANTERIOR DE 26/07/2018.  
 
El Sr. Alcalde pregunta si hay alguna observación al acta de la sesión anterior. No formulándose 
ninguna, es aprobada por unanimidad de los presentes. 
 
2) CUENTA GENERAL 2017.  
  
 “DICTAMEN DE LA COMISIÓN ESPECIAL DE CUENTAS, HACI ENDA, PERSONAL, TURISMO, 
PATRIMONIO Y NUEVAS TECNOLOGÍAS DE FECHA 21 DE SEPT IEMBRE DE 2018 
 
Vista la Cuenta General del ejercicio 2017 realizada por la Intervención General y sus documentos 
anexos, así como los informes de Intervención y de Secretaría de 4 y 6/06/2017 que forman el 
expediente. 
 
Visto que fue sometido a la Comisión Especial de Cuentas y Hacienda del día 28/06/2018 y que en 
fecha 06/07/2018 fue publicado en el Boletín Oficial de la Provincia, para su exposición pública 
durante 15 días y 8 más, sin que se hayan registrado alegaciones, de acuerdo con el contenido de los 
artículos 200 y siguientes del Texto Refundido de la Ley Reguladora de las Haciendas Locales 
aprobado por Real decreto Legislativo 2/2004. 
 
De conformidad con lo anterior, la Comisión Especial de Cuentas y Hacienda del día 21/09/2018, por 
unanimidad, dictamina favorablemente la adopción del siguiente ACUERDO: 
 
PRIMERO. Informar favorablemente la aprobación de la Cuenta General del Municipio del ejercicio 
2017, integrado por la documentación contable referida al año 2017: balance, cuenta del resultado 
económico-patrimonial, estado de liquidación y documentos que forman la memoria. 
 
SEGUNDO. Informar favorablemente la aprobación de los anexos a los estados anuales siguientes, 
todos referidos al ejercicio 2017: el balance, la cuenta del resultado económico-patrimonial, el estado 
de liquidación del presupuesto y los documentos que forman la memoria. 
 
TERCERO.- Dar cuenta, por su especial relevancia, de las siguientes magnitudes, derivadas de la 
cuenta anual 2017: 
 
a) Resultado Presupuestario: 155.106,29 € 
b) Resultado Presupuestario ajustado: -135.079,23 euros 
c) Remanente de Tesorería para gastos generales: 3.490.954,39 €” 

Seguidamente el Sr. Alcalde pregunta a los portavoces de los distintos grupos si desean intervenir en 
este punto respondiéndole estos que no. 
 
Sometido a votación, el Ayuntamiento Pleno, por una nimidad de los trece concejales 
presentes, acuerda aprobar la Cuenta General 2017. 
 
3) SOLICITUD DE ADHESIÓN DEL AYUNTAMIENTO DE BANYER ES DE MARIOLA AL PLAN DE 
COOPERACIÓN DEL DECRETO LEY 5/2017, “PLA EDIFICANT”  PARA LA CONSTRUCCIÓN, 
AMPLIACIÓN, ADECUACIÓN, REFORMA Y EQUIPAMIENTO DE C ENTROS PÚBLICOS 
DOCENTES DE LA GENERALITAT VALENCIANA.  
 
Visto el dictamen de la Comisión Especial de Cultura, Promoción Económica, Urbanismo, Protocolo y 
Hermanamiento de fecha 21 de septiembre actual, que transcrito literalmente dice: 
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“DICTAMEN DE LA COMISIÓN de Cultura, Promoción Econ ómica, Urbanismo, Protocolo, 
Hermanamiento, Seguridad y Tráfico de fecha 21 de s eptiembre de 2018 
 
La Comisión de Cultura, Promoción Económica, Urbanismo, Protoco lo, Hermanamiento, 
Seguridad y Tráfico  dictamina favorablemente por unanimidad [Compromís, PSOE, PP y Ciudadnos] 
la siguiente propuesta de ACUERDO: 
 
Actuación: 03002767-888-03002767 NOVA CONSTRUCCIÓ "NUEVOS AULARIOS 9 UD Y 
TRINQUET" de la solicitud 05TUI/2018/1968 
Solicitante: CONSELLERIA DE EDUCACION, CULTURA Y DEPORTE 
Asunto: Acuerdo de Pleno adhesión a PLAN EDIFICANT y solicitud de delegación de competencias - 
CONSTRUCCIÓN, REFORMA Y MEJORA DE CENTROS EDUCATIVOS 
 
ACUERDO PLENARIO DEL AYUNTAMIENTO DE BANYERES DE MA RIOLA AL “PLÀ 
EDIFICANT“ DE LA GENERALITAT VALENCIANA PARA LA CON STRUCCIÓN, AMPLIACIÓN, 
ADECUACIÓN, REFORMA Y EQUIPAMIENTO DE CENTROS PÚBLI COS DOCENTES DE LA 
GENERALITAT 
 
EXPOSICIÓN DE MOTIVOS 
 
La Constitución Española considera, en su artículo 27, la educación como un derecho fundamental de 
todos los españoles y encomienda a los poderes públicos que promuevan las condiciones para su 
efectivo disfrute. 
 
El derecho en la educación de los ciudadanos y ciudadanas, contemplado en el artículo 27 de la 
Constitución, así como el derecho a la protección de la infancia y la adolescencia, implica el deber y 
el derecho a la escolarización en centros docentes con una infraestructura adecuada y de calidad. 
 
De acuerdo con lo expuesto, el artículo 15 de la Ley orgánica 8/1980, de 22 de septiembre, de 
financiación de las comunidades autónomas, atribuye a la educación la condición de servicio público 
fundamental, en orden a garantizar su prestación en todo el territorio. 
 
La efectiva satisfacción de este derecho, que se materializa necesariamente mediante la dotación de 
unas infraestructuras educativas de calidad y acordes a la garantía constitucional del derecho, 
determina que actuaciones como por ejemplo la eliminación de los barracones, la construcción de 
nuevos centros, la ampliación, adecuación de aquellos otros que tienen saturadas y sobre utilizadas 
sus instalaciones, y la rehabilitación de las instalaciones obsoletas, se constituyen en un objetivo 
prioritario y obligado de la administración educativa responsable. 
 
En este marco, la Generalitat ha incrementado de forma relevante la dotación que, para inversiones 
en infraestructuras educativas, reflejan anualmente sus presupuestos, concretamente ha pasado de 
destinar 57,3 millones de euros en el presupuesto inicial de 2015, a dotar con 133.400.000 de euros 
el correspondiente capítulo presupuestario para el ejercicio 2017. Política de inversiones que se 
articula alrededor del siguiente eje de actuación prioritario: por un lado mediante el impulso de la 
construcción de nuevos centros docentes públicos, y por otra con la mejora de los existentes, con 
intervenciones de carácter integral, a través de rehabilitaciones, ampliaciones y mejoras de todo tipos 
en centros, de todas las etapas educativas. 
 
Consecuencia de esta firme voluntad de adecuación de las infraestructuras públicas educativas a las 
necesidades y demandas de los ciudadanos, la Generalitat hizo público, en enero de 2016, el Mapa 
de infraestructuras escolares, donde se detallaban las actuaciones prioritarias de construcción de 
nuevos centros, de ampliación y adecuación otros, con la doble finalidad de disponer de una oferta 
adecuada de lugares escolares, y de eliminar los barracones existentes. 
 
Es en este contexto de impulso a la garantía de la prestación del servicio público fundamental de 
educación, donde se pone de manifiesto la necesidad de establecer vías de cooperación entre las 
diferentes administraciones públicas territoriales implicadas, que permitan sumar los esfuerzos de la 
Administración de la Generalitat y de aquellas administraciones locales que así lo manifiesten. 
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Es además una reivindicación del municipalismo valenciano poder participar en la construcción de 
centros educativos e infraestructuras de la Generalitat que demandan los vecinos y vecinas, 
especialmente respecto de aquellos sobre los cuales tienen atribuida, por ley, la responsabilidad de 
mantener, una vez construidos. 
 
Vistos, por un lado, la voluntad de colaboración entre la administración local y autonómica, el objetivo 
común de mejora de las infraestructuras educativas, la posibilidad de asunción mediante delegación 
por los ayuntamientos de las competencias necesarias para la ejecución de las inversiones 
necesarias en materia de infraestructuras educativas, así como el interés de salvaguardar el derecho 
de los menores a la educación, mediante la creación de una oferta educativa a la red de centros 
públicos que cuento con la infraestructura necesaria, se precisa la aprobación de esta norma, para 
impulsar de forma relevante la realización de las inversiones recogidas en el mapa de infraestructuras 
educativas. 
 
A estos efectos, y en cumplimiento del decreto de Consellería de Educación, es condición 
indispensable adherirse al plan de cooperación, con la consulta previa al consejo escolar municipal. 
 
La solicitud, en todo caso, tiene que identificar la actuación concreta a realizar y tendrá que ser 
subscrita por el órgano competente. En el caso de los ayuntamientos, la decisión de presentar esta 
solicitud será adoptará por acuerdo plenario. 
 
Por todo esto, se propone que por el Pleno del Ayuntamiento de Banyeres de Mariola se adopte el 
siguiente acuerdo: 
 
PRIMERO.- Solicitar la adhesión del Ayuntamiento de Banyeres de Mariola a este plan de 
cooperación, así como la solicitud de Delegación de Competencias a la Generalitat Valenciana para 
las actuaciones que indica el decreto Ley 5/2017 de 20 de octubre. 
 
SEGUNDO.- Aprobar la memoria valorada de actuaciones de NUEVA CONSTRUCIÓN de NUEVOS 
AULARIOS 9 UD Y TRINQUET en el CEIP ALFONSO INIESTA de Banyeres de Mariola, redactada 
por el arquitecto D. Vicente Ferrero Punzano, con un presupuesto total de 3.243.169,37 € (I.V.A 
Incluido) 
  
TERCERO.- Notificar el presente acuerdo a la Conselleria d'Educació, Investigació, Cultura i Esport 
de la Generalitat Valenciana y que se inicien los procesos que indica el decreto 5/2017, de 20 de 
octubre, para la inmediata puesta en marcha de todo lo relativo a este asunto de la mejora y 
adecuación de nuestras instalaciones educativas locales de Banyeres de Mariola.“ 
 
Seguidamente el Sr. Alcalde pregunta a los portavoces de los distintos grupos si desean intervenir en 
este punto. 
 
El Sr. Esteve, Portavoz del Grupo Municipal Popular quiere hacer una apreciación. Indica que ya que 
se va a construir un trinquet, que éste sea de acceso público y no solo para uso escolar.  
 
El Sr. Alcalde le responde que como le dijo en la comisión se construirá con medidas normales de un 
trinquet de adultos para que pueda tener otros usos además del escolar.  
Los gastos de estas obras correrán a cargo de la Consellería de Educación íntegramente.  
 
Sometido a votación, el Ayuntamiento Pleno, por una nimidad de los trece concejales 
presentes, acuerda aprobar la solicitud de adhesión  del Ayuntamiento de Banyeres de Mariola 
al Plan de Cooperación del Decreto Ley 5/2017, “Pla  Edificant”, para la construcción, 
ampliación, adecuación, reforma y equipamiento de c entros públicos docentes de la 
Generalitat Valenciana. 
 
4) RENUNCIA A LA SOLICITUD DE INCLUSIÓN EN EL PLAN PROVINCIAL DE COOPERACIÓN A 
LAS OBRA Y SERVICIOS, ANUALIDAD 2019, DE LA OBRA “A DECUACIÓN INTEGRAL DEL 
POLIDEPORTIVO MUNICIPAL DE BANYERES DE MARIOLA” EN EL CASO DE 
REQUERIMIENTO POR PARTE DE LA EXCMA. DIPUTACIÓN PRO VINCIAL DE ALICANTE POR 
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CONCESIÓN DE SUBVENCIÓN NOMINATIVA PARA HABILITACIÓ N DE EDIFICIO MUNICIPAL 
PARA CENTRO DE DÍA DE ENFERMOS DE ALZHEIMER.  
 
Visto el dictamen de la Comisión Informativa de Cultura, Promoción Económica, Urbanismo, 
Protocolo y Hermanamiento de fecha 21 de septiembre actual, que transcrito literalmente dice: 
 
“Dictamen de la Comisión Informativa de Cultura, Pr omoción Económica, Urbanismo, 
Protocolo y Hermanamiento celebrada el 21 de septie mbre de 2018 
 
RENUNCIA A LA SOLICITUD DE INCLUSIÓN EN EL PLAN PRO VINCIAL DE COOPERACIÓN A 
LAS OBRAS Y SERVICIOS, ANUALIDAD 2019, DE LA OBRA " ADECUACIÓN INTEGRAL DEL 
POLIDEPORTIVO MUNICIPAL DE BANYERES DE MARIOLA" EN EL CASO DE REQUERIMIENTO 
POR PARTE DE LA EXCMA. DIPUTACIÓN PROVINCIAL DE ALI CANTE POR CONCESIÓN DE 
SUBVENCIÓN NOMINATIVA PARA HABILITACIÓN DE EDIFICIO  MUNICIPAL PARA CENTRO DE 
DÍA DE ENFERMOS DE ALZHEIMER. 
 
 El Pleno  de la Excma. Diputación Provincial de Alicante, en sesión extraordinaria y urgente 
celebrada el pasado día 30 de julio de 2018, adoptó, entre otros, el acuerdo por el que se consideraba 
de carácter prioritario, y siempre que técnicamente se cumplan todos los requisitos para su 
aprobación previstos en el Real Decreto-Ley 1/2018, de 23 de marzo para las inversiones 
financieramente sostenibles, la actuación de habilitación de espacio para tratamiento de Alzheimer en 
residencia de la tercera edad en Banyeres de Mariola. El porcentaje de la subvención nominativa a 
otorgar será de un 95% por tratarse de un municipio menor de 10.000 habitantes.  
 
 En el apartado Quinto del acuerdo se especifica que solo se podrán otorgar subvenciones 
nominativas por importe superior, igual o superior a 10.000,00 euros a aquellos municipios que no 
hayan participado o no hayan obtenido una subvención en el Plan de Obras y Servicios de la 
Anualidad 2018-2019, o en caso de haberla obtenido renuncien a ella. 
 
 Este Ayuntamiento, en sesión Plenaria extraordinaria, celebrada el día 11 de mayo de 2018, 
acordó solicitar la inclusión de la obra denominada "Adecuación integral Polideportivo Municipal de 
Banyeres de Mariola", en el municipio de BANYERES DE MARIOLA al amparo de la convocatoria 
para el plan provincial de cooperación a las obras y servicios de competencia municipal para 2019. 
 
 La Junta de Gobierno Local de este Ayuntamiento, en sesión ordinaria celebrada el día 3 de 
agosto de 2018,  acordó solicitar a la Excma. Diputación Provincial de Alicante, una ayuda 
nominativa, para la habilitación de la planta libre disponible para la construcción del Centro de día 
para enfermos de Alzheimer por razón de interés público, social, económico, dada la imperiosa 
necesidad de dotar a Banyeres de Mariola y los pueblos limítrofes de este servicio tan necesario para 
la población. Todo ello de acuerdo con el proyecto básico y de ejecución redactado al efecto con un 
presupuesto de ejecución por contrata de 349.999,37 euros. Incluido el 21% de IVA. 
 
La Comisión Informativa de Cultura, Promoción Económica, Urbanismo, Protocolo y Hermanamiento 
dictamina favorablemente por tres votos a favor [Compromís, PSOE y PP] y una abstención [C's] la 
siguiente propuesta de ACUERDO: 
 
Primero .- Renunciar a la solicitud de inclusión en el Plan Provincial de Cooperación a las obras y 
servicios, anualidad 2019, de la obra "ADECUACIÓN INTEGRAL DEL POLIDEPORTIVO MUNICIPAL 
DE BANYERES DE MARIOLA" en el caso de requerimiento por parte de la Excma Diputación 
Provincial de Alicante por la concesión de subvención nominativa para HABILITACIÓN DE EDIFICIO 
MUNICIPAL PARA CENTRO DE DÍA DE ENFERMOS DE ALZHEIMER. 
 
Segundo .- Facultar al Sr. Alcalde-Presidente para que dicte las resoluciones y suscriba cuantos 
documentos sean necesarios para la efectividad de este acuerdo.” 
 
Seguidamente el Sr. Alcalde pregunta a los portavoces de los distintos grupos si desean intervenir en 
este punto respondiéndole estos que no. 
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Sometido a votación, el Ayuntamiento Pleno, por doc e votos a favor (4 de Compromís, 5 del 
PP, 2  del P.S.O.E. y 1 de C's) y una abstención de  Compromís, acuerda aprobar la renuncia a 
la solicitud de inclusión en el Plan Provincial de Cooperación a las Obras y Servicios, 
anualidad 2019, de la obra “adecuación integral del  Polideportivo Municipal de Banyeres de 
Mariola” en el caso de requerimiento por parte de l a Excma. Diputación Provincial de Alicante 
por concesión de subvención nominativa para habilit ación de edificio municipal para centro de 
día de enfermos de alzheimer.  
 
5) PROPUESTA FESTIVOS LOCALES PARA EL AÑO 2019.  
 
Visto el dictamen de la Comisión Informativa de Cultura, Promoción Económica, Urbanismo, 
Protocolo y Hermanamiento de fecha 21 de septiembre actual, que transcrito literalmente dice: 
 
“Dictamen de la Comisión Informativa de Cultura, Pr omoción Económica, Urbanismo, 
Protocolo y Hermanamiento celebrada el 21 de septie mbre de 2018 sobre la designación de los 
días festivos locales para el año 2019 
 
 Visto el escrito que presentó la Dirección Territorial de Alicante de la Conselleria de Economía 
Sostenible, Sectores Productivos, Comercio y Trabajo con registro de entrada número 2018001408 
de fecha 29 de junio de 2018 en el que solicitaba que se remitiera acuerdo del Pleno de la 
Corporación proponiendo dos festividades locales para el año 2019. 
 
 Visto lo dispuesto en el artículo 37.2 del Texto Refundido de la Ley del Estatuto de los 
Trabajadores, aprobado por Real Decreto Legislativo 2/2015, de 23 de octubre. 
 
 Visto lo dispuesto por el artículo 46 del Real Decreto 2001/1983, de 28 de julio, sobre 
Regulación de la Jornada de Trabajo, Jornadas Especiales y Descansos. 
 
 Visto el escrito que remitió este ayuntamiento a las distintas asociaciones y organizaciones 
locales en el que se proponía los días 23 y 24 de abril como festivos locales para el año 2019 y se 
posibilitaba a éstas para que formularan propuestas alternativas. 
 
 Visto que expiró el plazo para formular propuestas alternativas y no se recibió ninguna. 
 
 Visto que se recibió conformidad a la propuesta del ayuntamiento de las siguientes 
organizaciones: 

- Con fecha 30 de julio de 2018 y registro de entrada 2018001647, CCOO. 
- Con fecha 29 de agosto de 2018 y registro de entrada, Asociación de Amas de Casa y 

Consumidores “Lucentum”. 
 

La Comisión Informativa de Cultura, Promoción Económica, Urbanismo, Protocolo y 
Hermanamiento dictamina favorablemente por unanimidad de todos sus miembros la siguiente 
propuesta de acuerdo: 

 
Primero: Proponer a la Dirección Territorial de la Conselleria de Economía Sostenible, 

Sectores Productivos Comercio y Trabajo los siguientes días de fiesta tradicional para el año 2019 en 
el municipio de Banyeres de Mariola. 

-Martes 23 de abril: día de Sant Jordi, Fiestas de Moros y Cristianos. 
-Miércoles 24 de abril: día de Moros y Cristianos. 

 
Segundo: Comunicar este acuerdo a la Dirección Territorial de la Conselleria de Economía 

Sostenible, Sectores Productivos, Comercio y Trabajo.” 
 
Seguidamente el Sr. Alcalde pregunta a los portavoces de los distintos grupos si desean intervenir en 
este punto respondiéndole estos que no. 
 
Sometido a votación, el Ayuntamiento Pleno, por una nimidad de los trece concejales 
presentes, acuerda aprobar propuesta de designación  de festivos locales 2019 .  
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6) MOCIÓN PARA LA INSTALACIÓN DE PUNTOS GRATUITOS D E RECARGA DE VEHÍCULOS 
ELÉCTRICOS. 
 
El Sr. Alcalde informa que se debe votar si procede la urgencia de la moción puesto que no ha 
pasado por Comisión Informativa. 
 
Sometida a votación, el Ayuntamiento Pleno, por una nimidad (5 de Compromís, 5 del P.P. 2 del 
P.S.O.E. y 1 de C's) acuerda aprobar la urgencia de  la moción para la instalación de puntos 
gratuitos de recarga de vehículos eléctricos. 
 
El Sr. Alcalde concede la palabra al Sr. Esteve, portavoz del Grupo Municipal Popular, grupo que ha 
presentado la moción, quien delega en el Sr. Jorge Molina para proceder a la lectura de la misma: 
 
“MOCIÓN PARA LA INSTALACIÓN DE PUNTOS GRATUITOS DE RECARGA DE VEHÍCULOS 
ELÉCTRICOS 
 
Exposición de Motivos  

 
El coche eléctrico va a ser en poco tiempo una realidad en nuestras ciudades, y su uso se empezará 
a generalizar en los próximos años. Sin ir más lejos, este Ayuntamiento está finalizando los trámites 
para adquirir una furgoneta de funcionamiento 100% eléctrico para los servicios sociales de nuestro 
pueblo. 
Ante los problemas de contaminación atmosférica y por los ostensibles ahorros en combustible, se 
ofrece como una alternativa real y efectiva a los vehículos tradicionales propulsados por motores de 
combustión. 
La totalidad de las marcas comerciales de automóviles apuestan por nuevos modelos de coches 
eléctricos ante una perspectiva de expansión. Las administraciones públicas a su vez están 
promoviendo, aún tímidamente, el uso del coche eléctrico mediante ventajas fiscales, de 
aparcamiento, etc. 
El coche eléctrico ofrece una serie de ventajas: 

• La primera de ellas es la menor contaminación, al no producir emisiones de gases 
contaminantes. 

• Produce un ahorro a los usuarios, al ser más barata la energía eléctrica que los carburantes, 
cada vez más caros. 

• Por otro lado, los motores de los vehículos eléctricos son más eficientes, aprovechan mejor la 
energía y desprenden menos calor. 

• Además, los motores eléctricos no producen ruido, con lo que ayudan a hacer las ciudades 
más tranquilas y habitables. 

El principal reto que encuentran actualmente los coches eléctricos es el insuficiente número de 
puntos de recarga ya que la autonomía de este tipo de vehículos es limitada. Si se quiere que sean 
accesibles a toda la población y promover activamente su uso, es esencial dotar al territorio de una 
red de abastecimiento para la recarga de las baterías. 
Ya se están empezando a instalar en algunas localidades vecinas (Bocairent, Biar, Onil, Castalla) con 
este objetivo y no deberíamos quedar al margen en este tipo de iniciativas. 
Banyeres de Mariola también ha demostrado siempre una vocación por el medioambiente y el 
impulso a los vehículos sería un avance más en ese sentido. 
Esto hace que se tenga que contemplar la necesidad de adecuar los edificios y los espacios públicos 
a este nueva situación y las necesidades que se van a generar de puntos de recarga de las baterías. 
Por las razones expuestas, se propones al Pleno de la Corporación los siguientes 
ACUERDOS 
1. Que se proceda al estudio para la instalación de varios puntos de carga gratuitos para vehículos 

eléctricos en la población. 
2. Que se elabore el estudio y la propuesta técnica para incluir la correspondiente partida económica 

en los presupuestos de 2019. 
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3. Una vez instalados, publicitar a través de los medios de difusión municipales estas instalaciones y 
las ventajas y bonificaciones con las que cuentan los vehículos eléctricos, para que sean 
conocidas entre los vecinos y sirva para incentivar su uso. 

Como posibles opciones a tener en cuenta, a título informativo, se enumeran a continuación las 
siguientes ubicaciones: 
1. Aparcamiento público de “La Malena”.  
2. Polígonos industriales. 
3. Zona de acampada “Molí l’ Ombria”. 
4. Zonas de mayor densidad de población del municipio. 
5. Otras ubicaciones que puedan resultar de interés.” 
 
Toma la palabra la portavoz del Grupo Municipal Ciudadanos, Sra. Francés, expresando que la venta 
de coches eléctricos aumenta considerablemente pero los usuarios se encuentran con el problema de 
que no hay puntos de recarga.  
Consideran que con esta moción se podría hacer realidad el uso por parte de los propietarios de 
cargadores repartidos por toda la población. Se trata de una buena inversión y así el Ayuntamiento 
facilitará y apoyará la compra de estos vehículos no contaminantes. 
El voto de su grupo será favorable. 
 
Toma la palabra la Sra. Garrido, portavoz del Grupo Municipal Socialista indicando que a la vista de la 
evolución de las energías en los vehículos, el equipo de gobierno apoya también la utilización de este 
tipo de vehículos puesto que suponen una reducción de la contaminación, por eso han adquirido un 
vehículo eléctrico para el departamento de Servicios Sociales.  
Tras estudiar la moción, el equipo de gobierno la apoyará siempre que se incluya en el punto 2 que la 
instalación de los puntos de recarga contará con la ayuda económica del Ministerio, de la Generalitat 
o de Diputación, siguiendo las subvenciones oportunas. Si es así, su grupo votará a favor.  
 
Toma la palabra la Sra. Beneyto, portavoz del Grupo Municipal Compromís para manifestar que 
comparten argumentario con sus compañeros en el equipo de gobierno, el Grupo Municipal 
Socialista. Su voto por tanto será a favor. 
 
Toma la palabra el Sr. Esteve, portavoz del Grupo Municipal Popular indicando que no hay ningún 
problema en añadir ese matiz al punto 2. 
 
Sometida a votación, el Ayuntamiento Pleno, por una nimidad (5 de Compromís, 5 del P.P. 2 del 
P.S.O.E. y 1 de C's) acuerda aprobar la moción para  la instalación de puntos gratuitos de 
recarga de vehículos eléctricos. 
 
7) MOCIÓN PARA LA PUESTA EN MARCHA DEL PROYECTO “CA MINOS ESCOLARES 
SEGUROS”.  
 
El Sr. Alcalde informa que se debe votar si procede la urgencia de la moción puesto que no ha 
pasado por Comisión Informativa. 
 
Sometida a votación, el Ayuntamiento Pleno, por una nimidad (5 de Compromís, 5 del P.P. 2 del 
P.S.O.E. y 1 de C's) acuerda aprobar la urgencia de  la moción para la puesta en marcha del 
proyecto “Caminos escolares seguros”.  
 
El Sr. Alcalde concede la palabra al Sr. Esteve, portavoz del Grupo Municipal Popular, grupo que ha 
presentado la moción, quien delega en la Sra. Mª José Mora para proceder a la lectura de la misma: 
 
“MOCIÓN PARA LA PUESTA EN MARCHA DEL PROYECTO “CAMI NOS ESCOLARES SEGUROS”  
 
Exposición de Motivos  

 
La creación de los caminos escolares tienen como objetivo facilitar y promover que niños y niñas 
vayan y vuelvan de la escuela a pie o en bicicleta, seguros y vuelvan de la escuela a pie o en 
bicicleta, seguros y de manera autónoma, es decir, sin la compañía de un adulto. 
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Proponemos al pleno municipal la puesta en marcha del proyecto de “Caminos Escolares Seguros”, 
ya que en ocasiones y a pesar de la presencia policial para dirigir el tráfico en determinadas zonas, la 
movilidad de los más pequeños para desplazarse a los colegios no es lo más segura posible. En 
determinadas horas del día, la masiva afluencia de éstos hace que su seguridad no esté al 100% 
garantizada. 
Desgraciadamente, en Banyeres de Mariola debido a su ubicación, la movilidad motorizada tiene el 
protagonismo en el diseño y gestión del espacio urbano (véase las aceras, la escasez de espacios 
verdes en el casco antiguo o la falta de señalización en las zonas escolares). 
Desde el grupo Popular creemos en que podemos crear una red de itinerarios seguros y cambiar 
hábitos de desplazamiento caminando o en bicicleta. Promover la movilidad activa, el caminar y 
pedalear, favoreciendo el desarrollo de una actividad física cotidiana y hábitos de vida saludable, con 
menos obesidad y mejor salud. 
Otro de los objetivos es reducir el número de vehículos a motor que trasladan a los niños y niñas a los 
colegios, aminorando el exceso de emisiones contaminantes, el ruido y los ocasionales “caos” 
circulatorios, actuando a favor de la mejora del medio ambiente, la recuperación del espacio público y 
la seguridad vial infantil. 
También queremos fomentar el que los niños y niñas recuperen la calle y vayan solos o en compañía 
de sus amigos al colegio. De este modo se favorecerá la autoestima, la socialización y el proceso de 
aprendizaje por medio de la interacción y la cooperación. 
Según el Plan Estratégico de Seguridad Vial 2011-2020, promovido por la Dirección General de 
Tráfico, uno de los objetivos operativos, concretamente el 1.1.4., es la promoción del “Camino Escolar 
Seguro”, en el que el Ayuntamiento es uno de los actores más importantes para el desarrollo de dicho 
proyecto. 
Por todo lo anterior expuesto, realizamos las siguientes 
PROPUESTAS 
1. Que se realice un proyecto de caminos escolares participativos. Para ello escuchar las 

propuestas de la Policía Local, de los colegios, de las comunidades educativas y de los niños y 
niñas, situando así a la infancia como partícipe en las actuaciones públicas de ámbito municipal. 

2. Que se estudien mejoras urbanas localizando puntos negros como señales confusas, ausencia 
de pasos de peatones seguros, aceras sin accesibilidad… 

3. Que se conciencie a la comunidad educativa. Será fundamental difundir, concienciar y promover 
el proyecto de camino escolar seguro entre los centros escolares del municipio y sus 
comodidades escolares. Así como comunicar los beneficios para la salud de realizar una 
actividad física diaria (andar o usar la bici), como transporte no contaminante. Es importante 
difundir los beneficios de una mayor autonomía para la infancia y su proceso de aprendizaje. 

4. Que se gestionen e implementen las medidas necesarias: Habrá caminos escolares que 
necesiten a una hora, el apoyo de algún agente de seguridad, para controlar el tráfico, cortes 
puntuales de tráfico motorizado, acompañamiento en algún tramo, colocación de señales y pasos 
de peatones definidos, etc.” 

Toma la palabra la Sra. Francés, portavoz del Grupo Municipal Ciudadanos indicando que se trata de 
una interesante moción pero que desgraciadamente no se ha tratado en comisión informativa donde 
podrían haber matizado plazos y dudas para la puesta en marcha del proyecto.  
Este tipo de proyectos se desarrollan de forma multilateral entre ayuntamiento, centros escolares, 
policía local, AMPAS…y aquí se plantea ponerlo en marcha de forma unilateral. 
Por otra parte la situación del colegio Fundación Ribera en la calle La Creu es complicada como la del 
IES Professor Manuel Broseta en el polígono industrial. 
En todo caso se podría plantear para el colegio Alfonso Iniesta pero siempre contando con el 
consenso de padres, madres, centro y policía local. 
Propone trasladar este proyecto al Consell Escolar Municipal y tratarlo allí. 
La idea es buena pero la explicación y su ejecución no tanto. Su grupo de abstendrá en la votación. 
 
Toma la palabra la Sra. Garrido, portavoz del Grupo Municipal Socialista expresando que el equipo de 
gobierno apoyará esta moción porque ir al colegio a pie es saludable para los niños y niñas además 
de aumentar la sociabilidad. Su voto será a favor. 
 
Toma la palabra la Sra. Beneyto, portavoz del Grupo Municipal Compromís indicando que su grupo 
votará a favor. 
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Toma la palabra el Sr. Esteve, portavoz del Grupo Municipal Popular expresando que el problema de 
la calle La Creu, es conocido por todos y es un problema a solventar, su grupo está de acuerdo en 
que el proyecto se debe consensuar entre todos, ayuntamiento, padres, madres, centros y policía 
local. 
 
Sometida a votación, el Ayuntamiento Pleno, por doc e votos a favor (5 de Compromís, 5 del PP 
y 2 del del P.S.O.E.) y una abstención de C's, acue rda aprobar la moción para la puesta en 
marcha del proyecto “caminos escolares seguros”. 
 
8) MOCIÓN LEY DE CONTRATOS DEL SECTOR PÚBLICO.  
 
El Sr. Alcalde informa que se debe votar si procede la urgencia de la moción puesto que no ha 
pasado por Comisión Informativa. 
 
Sometida a votación, el Ayuntamiento Pleno, por una nimidad (5 de Compromís, 5 del P.P. 2 del 
P.S.O.E. y 1 de C's) acuerda aprobar la urgencia de  la moción Ley de Contratos del Sector 
Público. 
 
El Sr. Alcalde indica que la moción de ha presentado conjuntamente por los cuatro grupos 
municipales y procede a la lectura de la misma: 
 
MOCIÓN LEY DE CONTRATOS DEL SECTOR PÚBLICO 
 
EXPOSICIÓN DE MOTIVOS 
 
La contratación pública de obras, bienes, servicios y suministros es una herramienta propia de las 
Administraciones Públicas y supone un importantísimo impacto económico, democrático, social y 
medioambiental en nuestros pueblos y ciudades. La contratación pública representa el 18% del PIB 
del país, genera ocupación, oportunidades empresariales y fomenta un nuevo modelo productivo. 
Además, es pieza clave en la modernización del procedimiento administrativo. 
 
La Ley 9/2017, de 8 de noviembre, de Contratos del Sector Público introduce novedades de impacto 
en el ámbito local, con el nuevo régimen de aplicación de los contratos menores o el procedimiento 
abierto simplificado y las específicas para las entidades locales y de especial relevancia para los 
funcionarios de habilitación nacional. Novedades que dificultan la gestión corporativa contractual. 
 
Los contratos menores, figura habitual en los Ayuntamientos, especialmente en los más pequeños, ha 
rebajado las cuantías y ha prohibido que se subscriban contratos que acumuladamente superan el 
umbral de los 15.000 euros y, además, tienen que servir sólo para necesidades esporádicas e 
imprevistas que tienen que ser adjudicadas con celeridad. 
 
Se han multiplicado las exigencias y requisitos procedimentales, incluso para subscribir un contrato 
menor, paralizando el ritmo de contratación administrativa y en consecuencia la gestión municipal. 
Hasta la entrada en vigor de la nueva ley, se podían firmar contratos directos para obras que no 
superaron los 50.000 euros y en servicios por un coste inferior a los 18.000 euros (siempre sin aplicar 
el IVA). Sin embargo, esas cifras se han visto reducidas con la nueva ley, pasando a 40.000 euros 
para obras y 15.000 para servicios. 
 
Todo esto supondrá un significativo aumento en la carga de trabajo de los funcionarios municipales, 
por lo cual es imprescindible contar con mayor dotación de recursos humanos 
especialistas/profesionales en materia de contratación, hecho que choca frontalmente con la 
imposibilidad de contratación de personal necesario. 
 
Los cargos electos locales de la Comunidad Valenciana se sienten desbordados ante un cambio 
normativo que no ha tenido en cuenta la realidad de la contratación administrativa local. 
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La tardanza en los procedimientos se pone de manifiesto en la limitación del uso del contrato 
negociado por criterios de precio, que hasta hoy permitía a la administración invitar a tres empresas a 
un concurso sin publicidad. Con la nueva Ley se apuesta por el contrato abierto simplificado, con una 
duración del proceso de contratación que rondará el mes, pero con publicación obligatoria, todo esto 
bajo el paraguas de mejorar la transparencia, que dada la particularidad del ámbito local, y la 
existencia de numerosos municipios pequeños, la Ley tendría que haber previsto la continuidad del 
contrato negociado siempre con todas las garantías de la transparencia. 
 
Otras cuestiones, como la obligación de garantizar que los contratistas cumplan con las normas 
aplicables en materia medioambiental, social o laboral establecidas, y a comprobar el cumplimiento 
de los plazos de pago de contratistas a subcontratistas, en contratos de obras y servicios con valor 
querido superior a 5 millones de euros y la prohibición de contratar con empresas que no cumplan los 
requisitos de contratación mínima de trabajadores con discapacitado, o que no cumplan con la 
obligación de contar con un plan de igualdad, dificultan, sin lugar a dudas, la actividad local. 
 
Las comunicaciones y las notificaciones serán realizadas por medios electrónicos, mediante una 
dirección electrónica habilitada o comparecencia electrónica. La presentación de ofertas y solicitudes 
de participación se realizará, a todos los efectos, mediante medios electrónicos y todo esto teniendo 
en cuenta la Ley 39/2015, de 1 de octubre, del Procedimiento Administrativo Común de las 
Administraciones Públicas. 
 
Las exigencias de la Ley de Contratos y de la Ley de Transparencia, por la cual tienen que publicarse 
la información sobre todos los contratos, nos trae al hecho que los sistemas informáticos municipales 
tienen que disponer de Portal de transparencia, Perfil de Contratante y además Registro de 
Convenios (interna), sin explicar la Plataforma de Licitación del Sector Público y otras Plataformas 
externas. 
 
Los pequeños y medios municipios no tienen la rápida capacidad de adecuación a todos estos 
imperativos legales que distan en gran medida del escenario municipal, fundamentalmente en la 
carencia de preparación tecnológica. 
 
Así pues, la nueva LCSP incorpora el principio de integridad como mecanismo de lucha contra el 
fraude y la corrupción y traslada a todos los poderes públicos la necesidad de adoptar una visión 
transversal de la contratación pública como instrumento de fomento de las condiciones sociales, 
laborales y medioambientales, así como de innovación y apoyo a los pequeños y medianos 
empresarios; aspectos, todos ellos, que los poderes adjudicadores tendrán que tener presentes al 
analizar las necesidades que tienen que satisfacer y como tienen que satisfacerlas mediante los 
procesos de compra pública. 
 
Es una ley larga y compleja que incorpora numerosas exigencias e informes, lo que requiere de una 
profesionalización de técnicos de los cuales no disponen los Ayuntamientos y que en consecuencia 
produce el efecto contrario, una administración paralizada que vulnera/lesiona la prestación del 
Servicio Público ágil y efectivo para los ciudadanos. 
 
Es necesaria una regulación específica para la Administración Local, la ley le dedica a la 
Administración Local, la Disposición Adicional Segunda y la Disposición Adicional Tercera. Una vez 
más el legislador estatal regula de espaldas a las entidades locales, y por supuesto que ignora la 
realidad del pequeño y medio municipio. 
 
Por todo esto, los Grupos Municipales Compromís, Socialista, Popular y Ciudadanos, proponen al 
Pleno la adopción de los siguientes 
 
ACUERDOS 
 
1. Elaborar un nuevo texto normativo más simple, cohesionado y menos voluminoso que facilite la 
aplicación de los principios que se derivan de las Directivas del Parlamento Europeo que se plasman 
en la Ley 9/2017, de 8 de noviembre, de Contratos del Sector Público. 
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2. Como consecuencia que la mayoría de nuestros municipios sean de pequeño y medio tamaño, 
existe la dificultad de la utilización de los contratos menores en los municipios de menos de 5.000 
habitantes por las limitaciones impuestas por la nueva norma, así como por la aplicación de los 
procedimientos de adjudicación en estas entidades locales, siendo necesario flexibilizar las medidas 
de contratación de personal al servicio de las Administraciones territoriales, especialmente la local, 
mediante una nueva regulación de la Oferta de Ocupación Pública, que permita a los municipios 
adaptarse a las exigencias de la nueva regulación. 
 
3. Se hace necesario promover una regulación más detallada en relación con la Administración 
electrónica, así como arbitrar los medios y herramientas TIC para que las entidades locales 
incorporen la administración electrónica de forma eficaz y eficiente. 
 
4. Comunicar estos acuerdos al Gobierno de España, al Consell de la Generalitat Valenciana, a las 
Cortes Valencianas, así como a los grupos políticos de las cámaras estatal y autonómica, a la 
Federación Española de Municipios y Provincias, y a la Federación Valenciana de Municipios y 
Provincias. 
 
Banyeres de Mariola, septiembre de 2018 
 
Seguidamente el Sr. Alcalde pregunta a los portavoces de los distintos grupos si desean intervenir en 
este punto respondiéndole estos que no. 
 
Sometida a votación, el Ayuntamiento Pleno, por una nimidad (5 de Compromís, 5 del P.P. 2 del 
P.S.O.E. y 1 de C's) acuerda aprobar la moción Ley de Contratos del Sector Público. 
 
9) DESPACHOS EXTRAORDINARIOS  
 
El Sr. Alcalde pregunta a los portavoces de los distintos grupos si existe algo a tratar en este punto 
respondiéndole estos que no. 
 
10) DACIÓN DE CUENTA: RELACIÓN DE DECRETOS DESDE EL  23 DE JULIO HASTA EL 23 DE 
SEPTIEMBRE DE 2018. 
 
Por secretaría se da cuenta de los decretos de alcaldía dictados en el periodo comprendido entre el 
23 de julio hasta el 23 de septiembre de 2018, ambos inclusive. 
 
La corporación queda enterada. 
 
11) RUEGOS Y PREGUNTAS 
 
El Sr. Alcalde pregunta si alguien tiene alguna pregunta o algún ruego. 
 
Interviene la Sra. Francés, portavoz del Grupo Municipal Ciudadanos para hacer varias preguntas. 
 

• Pregunta si tienen pensado dónde van a ubicar a los alumnos del CEIP Alfonso Iniesta 
mientras duren las obras que empezarán en breve. 

El Sr. Conejero, concejal delegado de educación responde que hasta que no sepan la duración y 
alcance de las molestias de las obras no lo decidirán. Cabe la posibilidad de solicitar barracones o 
utilizar otras instalaciones municipales. De todos modos intentarán que las obras sean por plantas y 
que así no afecte a muchos alumnos a la vez. 

• Pregunta también por qué se arreglan las aceras que están estropeadas con un pegote de 
hormigón simplemente.  

El Sr. Sempere, concejal delegado de obras indica que no se arreglan con hormigón, en el 
almacén de obras hay adoquines y se arreglan como corresponde. Puede que lo hayan arreglado 
particulares que han hecho obras y no lo han arreglado bien. Pide que le diga la situación donde 
están así y que se comprobará quien lo ha hecho.  
 
También quiere hacer un ruego la Sra. Francés. 
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• La información de las obras para trasladarse la Asociación de Alzheimer se ha publicado esta 
mañana en las redes sociales. Ruega que se respeten los plazos y no se informe antes de tiempo en 
las redes sociales. 

El Sr. Alcalde responde que los grupos municipales estaban informados porque se dijo en la 
comisión informativa, y Diputación ya lo publicó también en el Boletín Oficial de la Provincia. 
 
El Grupo Municipal Popular también quiere hacer unas preguntas. 
 

• En primer lugar el Sr.Silvestre indica que sobre las baldosas de las aceras, aunque lo vecinos  
lo arreglen, el ayuntamiento debería hacer que lo reparen igual que estaba. 
El Sr. Sempere, concejal delegado de obras le responde que siempre que algún vecino lo ha 
comunicado al ayuntamiento se le ha facilitado el pavimento correspondiente. 

• Pregunta también el Sr. Silvestre sobre el curso de formación obligatorio para los festeros que 
vayan a disparar porque primero se dijo que con una antigüedad de dos años y la certificación del 
presidente de la comparsa no era necesario hacerlo. 

El Sr. Sempere, concejal delegado de fiestas, responde que todo aquel festero que pueda 
certificar que tiene una antigüedad de dos años deberá presentar una declaración responsable, una 
certificación del presidente de su comparsa donde conste que tiene una antigüedad de dos años y 
finalmente el secretario del ayuntamiento emitirá un certificado que se enviará a Subdelegación del 
Gobierno. Todo aquel que no pueda justificarlo deberá hacer el curso de formación conforme dispone 
la ITC 26. 

El día 6 de octubre se hará una reunión para explicarlo a los presidentes de las comparsas. 
El Sr. Alcalde indica también que el curso se realizará en Banyeres, y se hace en una mañana, es 

una opción más rápida y sencilla y siempre se aprenden cosas. 
El Sr. Silvestre solicita que se facilite hacer el curso también otro día para aquellos que no 

puedan el día establecido.  
El Sr. Sempere informa de que en Bocairent se hará el sábado siguiente y se podrá asistir 

también allí y hacer el curso. 
 

• El Sr. Esteve, portavoz del Grupo Municipal Popular, pregunta también a la concejal de 
mercado por unas filtraciones que hay por las paredes del Mercado Municipal y que no se han 
solucionado, pregunta si es conocedora de la situación y si van a hacer algo. 

El Sr. Alcalde responde que dentro del Plan de Obras y Servicios, precisamente una cosa que 
han solicitado es la reparación de la cubierta del Mercado Municipal. 

El Sr. Esteve ruega que se realice alguna actuación urgente para evitar que las filtraciones vayan 
a más porque mientras la subvención puede tardar. 
 

• El Sr. Esteve, pregunta también por los plazos para la ejecución de las obras de las gradas de 
la Iglesia. 

El Sr. Sempere, concejal delegado de obras responde que se tiene que licitar, se está terminando 
de redactar el proyecto ya que por la nueva Ley de Contratos hay que licitarlo.  

El Sr. Esteve ruega se agilice la construcción lo máximo posible. 
El Sr. Alcalde responde que se ha de seguir el procedimiento, su voluntad era iniciar la obra 

después de las fiestas de La Reliquia y tenerlo para Navidad. 
 
Y no habiendo más asuntos de que tratar, por el Sr.  Alcalde-Presidente se cierra la sesión, 
siendo las 20:58 horas, de todo lo cual yo, el Secr etario, doy fe.  
 

EL ALCALDE                     EL SECRETARIO 
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ACTA DEL PLE ORDINARI DE L'AJUNTAMENT DE BANYERES D E MARIOLA CELEBRAT EL 
DIA 27 DE SETEMBRE DE 2018. 
 
A Banyeres de Mariola, sent les 20 hores del dia 27 de setembre de 2018, es reuneixen en el Saló de 
Sessions de la Casa Consistorial, les senyores i senyors que a continuació es relacionen sota la 
presidència del Sr. Alcalde-President, D. Josep Sempere i Castelló, assistits pel Secretari acctal, D. 
Miguel Sanchis Francés, amb la finalitat de celebrar el Ple Ordinari de la Corporació Municipal: 
 
SRS. ASSISTENTS 
 
Alcalde-President 
Sr. Josep Sempere i Castelló 
1ª Tinent d'Alcalde 
Sra. Rocío Alfaro Ramos 
2n Tinent d'Alcalde 
Sr. Fernando Sempere Huertas 
3er Tinent d'Alcalde 
Sr. Jan Manel Conejero Vañó 
4ª Tinent d'Alcalde 
Sra. Sonia Beneyto Ferre 
Regidors 
Sra. Concepción Garrido Sempere 
Sr. José Gabriel Pérez Martínez 
Sr. Jorge Esteve Molina 
Sr. Jorge Molina Benítez 
Sra. María José Mora Genís 
Sr. Jorge Silvestre Beneyto 
Sra. María Elena Vilanova Calatayud 
Sra. María José Francés García 
 
SR. SECRETARI 
 
D. Miguel Sanchis Francés 
 
El Sr. Alcalde indica a la Corporació que es va a guardar un minut de silenci per la memòria de Joan 
Antoni Esteve i Albero que va morir el passat mes de juliol i que va ser Alcalde de Banyeres des de 
l'any 1992 al 1995. 
 
Existint quòrum suficient, s'obri la sessió d'acord amb el següent ORDRE DEL DIA : 
 
Part resolutiva  
1) Aprovació acta sessió anterior de data 26/07/201 8. 
2) Compte General 2017. 
3) Sol·licitud d’ahesió de l’ajuntament de Banyeres  de Mariola al pla de cooperació del decret 
llei 5/2017, “Pla Edificant” per a la construcció, ampliació, adquació, reforma i equipament de 
centres públics docents de la Generalitat Valencian a. 
4) Renúncia a la sol·licitud d’inclusió en el Pla P rovincial de Cooperació a les Obres i Serveis, 
anualitat 2019, de l’obra “adequació integral del P oliesportiu Municipal de Banyeres de 
Mariola” en el cas de requeriment per part de Excma . Diputació Provincial d’Alacant per 
concessió de subvenció nominativa per a habilitació  d’edifici municipal per a centre de dia de 
malalts d’alzheimer. 
5) Proposta festius locals per a l’any 2018. 
6) Moció per a la instal·lació de punts gratuïts de  recàrrega de vehicles elèctrics. 
7) Moció per a la posada en marxa del projecte “cam ins escolars segurs”. 
8) Moció llei de contractes del sector públic. 
9) Despatxos extraordinaris. 
 
Part no resolutiva  
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10) Dació de compte: 
- Relació de decrets des del 23 de juliol fins el 2 3 de setembre de 2018. 
11) Precs i preguntes. 
................................................................................................................................................................... 
 
1) APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR DE DATA 26/07/18.  
 
El Sr. Alcalde pregunta si hi ha alguna observació a l'acta de la sessió anterior. No formulant-se cap, 
és aprovada per unanimitat dels presents. 
 
2) COMPTE GENERAL 2017.  
 
“DICTAMEN DE LA COMISSIÓ ESPECIAL DE COMPTES, HISEN DA, PERSONAL, TURISME, 
PATRIMONI I NOVES TECNOLOGIES DE DATA 21 DE SETEMBR E DE 2018 
 
Vist el Compte General de l'exercici 2017 realitzat per la Intervenció General i els seus documents 
annexos, així com els informes d'Intervenció i de Secretaria de 4 i 6/06/2017 que formen l'expedient. 
 
Vist que va ser sotmès a la Comissió Especial de Comptes i Hisenda del dia 28/06/2018 i que en data 
06/07/2018 va ser publicat en el Butlletí Oficial de la Província, per a la seua exposició pública durant 
15 dies i 8 més, sense que s'hagen registrat al·legacions, d'acord amb el contingut dels articles 200 i 
següents del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals aprovat per Reial decret 
Legislatiu 2/2004. 
 
De conformitat amb l'anterior, la Comissió Especial de Comptes i Hisenda del dia 21/09/2018, per 
unanimitat, dictamina favorablement l'adopció del següent ACORD: 
 
PRIMER. Informar favorablement l'aprovació del Compte General del Municipi de l'exercici 2017, 
integrat per la documentació comptable referida a l'any 2017: balanç, compte del resultat econòmic-
patrimonial, estat de liquidació i documents que formen la memòria. 
 
SEGON. Informar favorablement l'aprovació dels annexos als estats anuals següents, tots referits a 
l'exercici 2017: el balanç, el compte del resultat econòmic-patrimonial, l'estat de liquidació del 
pressupost i els documents que formen la memòria. 
 
TERCER.- Adonar, per la seua especial rellevància, de les següents magnituds, derivades del compte 
anual 2017: 
 
a) Resultat Pressupostari: 155.106,29 € 
b) Resultat Pressupostari ajustat: -135.079,23 euros 
c) Romanent de Tresoreria per a despeses generals: 3.490.954,39 €” 
 
Seguidament el Sr. Alcalde pregunta als portaveus dels diferents grups si desitgen intervenir en 
aquest punt responent-li aquests que no. 
 
Sotmès a votació, l'Ajuntament Ple, per unanimitat dels tretze regidors presents, acorda 
aprovar el Compte General 2017. 
 
3) SOL·LICITUD D’ADHESIÓ DE L’AJUNTAMENT DE BANYERE S DE MARIOLA AL PLA DE 
COOPERACIÓ DEL DECRET LLEI 5/2017, “PLA EDIFICANT” PER A LA CONSTRUCCIÓ, 
AMPLIACIÓ, ADEQUACIÓ, REFORMA I EQUIPAMENT DE CENTR ES PÚBLICS DOCENTS DE LA 
GENERALITAT VALENCIANA.  
 
Vist el dictamen de la Comissió Especial de Cultura, Promoció Econòmica, Urbanisme, Protocol i 
Agermanament de data 21 de setembre actual, que transcrit literalment diu: 
 
“DICTAMEN DE LA COMISSIÓ de Cultura, Promoció Econò mica, Urbanisme, Protocol, 
Agermanament, Seguretat i Trànsit de data 21 de set embre de 2018 
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La Comissió de Cultura, Promoció Econòmica, Urbanisme, Protocol, Agermanament, Seguretat i 
Tràfic dictamina favorablement per unanimitat [Compromís, PSOE, PP i Ciudatans] la següent 
proposta d'acord: 
 
Actuació: 03002767-888-03002767 NOVA CONSTRUCCIÓ "NOUS AULARIS 9 UD I TRINQUET" de 
la sol·licitud 05TUI/2018/1968 
Sol·licitant: CONSELLERIA DE EDUCACION, CULTURA I DEPORTE 
Assumpte: Acord de Ple adhesió a PLA EDIFICANT i sol·licitud de delegació de competències - 
CONSTRUCCIÓ, REFORMA I MILLORA DE CENTRES EDUCATIUS 
 
ACORD PLENARI DE L'AJUNTAMENT DE BANYERES DE MARIOLA AL “PLÀ EDIFICANT“ DE LA 
GENERALITAT VALENCIANA PER A LA CONSTRUCCIÓ, AMPLIACIÓ, ADEQUACIÓ, REFORMA I 
EQUIPAMENT DE CENTRES PÚBLICS DOCENTS DE LA GENERALITAT 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
La Constitució Espanyola considera, en el seu article 27, l'educació com un dret fonamental de tots 
els espanyols i encomana als poders públics que promoguen les condicions per al seu efectiu gaudi. 
 
El dret en l'educació dels ciutadans i ciutadanes, contemplat en l'article 27 de la Constitució, així com 
el dret a la protecció de la infància i l'adolescència, implica el deure i el dret a l'escolarització en 
centres docents amb una infraestructura adequada i de qualitat. 
 
D'acord amb l'exposat, l'article 15 de la Llei orgànica 8/1980, de 22 de setembre, de finançament de 
les comunitats autònomes, atribueix en l'educació la condició de servei públic fonamental, amb vista a 
garantir la seua prestació en tot el territori. 
 
L'efectiva satisfacció d'aquest dret, que es materialitza necessàriament mitjançant la dotació d'unes 
infraestructures educatives de qualitat i concordes a la garantia constitucional del dret, determina que 
actuacions com per exemple l'eliminació dels barracons, la construcció de nous centres, l'ampliació, 
adequació d'aquells altres que tenen saturades i sobre utilitzades les seues instal·lacions, i la 
rehabilitació de les instal·lacions obsoletes, es constitueixen en un objectiu prioritari i obligat de 
l'administració educativa responsable. 
 
En aquest marc, la Generalitat ha incrementat de forma rellevant la dotació que, per a inversions en 
infraestructures educatives, reflecteixen anualment els seus pressupostos, concretament ha passat 
de destinar 57,3 milions d'euros en el pressupost inicial de 2015, a dotar amb 133.400.000 d'euros el 
corresponent capítol pressupostari per a l'exercici 2017. Política d'inversions que s'articula al voltant 
del següent eix d'actuació prioritari: d'una banda mitjançant l'impuls de la construcció de nous centres 
docents públics, i per una altra amb la millora dels existents, amb intervencions de caràcter integral, a 
través de rehabilitacions, ampliacions i millores de tot tipus en centres, de totes les etapes educatives. 
 
Conseqüència d'aquesta ferma voluntat d'adequació de les infraestructures públiques educatives a 
les necessitats i demandes dels ciutadans, la Generalitat va fer públic, al gener de 2016, el Mapa 
d'infraestructures escolars, on es detallaven les actuacions prioritàries de construcció de nous 
centres, d'ampliació i adequació uns altres, amb la doble finalitat de disposar d'una oferta adequada 
de llocs escolars, i d'eliminar els barracons existents. 
 
És en aquest context d'impuls a la garantia de la prestació del servei públic fonamental d'educació, on 
es posa de manifest la necessitat d'establir vies de cooperació entre les diferents administracions 
públiques territorials implicades, que permeten sumar els esforços de l'Administració de la Generalitat 
i d'aquelles administracions locals que així ho manifesten. 
 
És a més una reivindicació del municipalisme valencià poder participar en la construcció de centres 
educatius i infraestructures de la Generalitat que demanden els veïns i veïnes, especialment respecte 
d'aquells sobre els quals tenen atribuïda, per llei, la responsabilitat de mantenir, una vegada 
construïts. 
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Vistos, d'una banda, la voluntat de col·laboració entre l'administració local i autonòmica, l'objectiu 
comú de millora de les infraestructures educatives, la possibilitat d'assumpció mitjançant delegació 
pels ajuntaments de les competències necessàries per a l'execució de les inversions necessàries en 
matèria d'infraestructures educatives, així com l’ interès de salvaguardar el dret dels menors a 
l'educació, mitjançant la creació d'una oferta educativa a la xarxa de centres públics que compte amb 
la infraestructura necessària, es precisa l'aprovació d'aquesta norma, per a impulsar de forma 
rellevant la realització de les inversions arreplegades en el mapa d'infraestructures educatives. 
 
A aquests efectes, i en compliment del decret de Conselleria d'Educació, és condició indispensable 
adherir-se al pla de cooperació, amb la consulta prèvia al consell escolar municipal. 
 
La sol·licitud, en tot cas, ha d'identificar l'actuació concreta a realitzar i haurà de ser subscrita per 
l'òrgan competent. En el cas dels ajuntaments, la decisió de presentar aquesta sol·licitud serà 
adoptarà per acord plenari. 
 
Per tot açò, es proposa que pel Ple de l'Ajuntament de Banyeres de Mariola s'adopte el següent 
acord: 
 
PRIMER.- Sol·licitar l'adhesió de l'Ajuntament de Banyeres de Mariola a aquest pla de cooperació, 
així com la sol·licitud de Delegació de Competències a la Generalitat Valenciana per a les actuacions 
que indica el decret Llei 5/2017 de 20 d'octubre. 
 
SEGON.- Aprovar la memòria valorada d'actuacions de NOVA CONSTRUCIÓN de NOUS AULARIS 9 
UD I TRINQUET en el CEIP ALFONSO INIESTA de Banyeres de Mariola, redactada per l'arquitecte 
D. Vicente Ferrero Punzano, amb un pressupost total de 3.243.169,37 € (I.V.A Inclòs) 
 
TERCER.- Notificar el present acord a la Conselleria d'Educació, Investigació, Cultura i Esport de la 
Generalitat Valenciana i que s'inicien els processos que indica el decret 5/2017, de 20 d'octubre, per a 
la immediata engegada de tot el relatiu a aquest assumpte de la millora i adequació de les nostres 
instal·lacions educatives locals de Banyeres de Mariola.“ 
 
Seguidament el Sr. Alcalde pregunta als portaveus dels diferents grups si desitgen intervenir en 
aquest punt. 
 
El Sr. Esteve, Portaveu del Grup Municipal Popular vol fer una apreciació. Indica que ja que es va a 
construir un trinquet, que aquest siga d'accés públic i no solament per a ús escolar.  
 
El Sr. Alcalde li respon que com li va dir en la comissió es construirà amb mesures normals d'un 
trinquet d'adults perquè puga tenir altres usos a més de l'escolar.  
Les despeses d'aquestes obres seran a càrrec de la Conselleria d'Educació íntegrament.  
 
Sotmès a votació, l'Ajuntament Ple, per unanimitat dels tretze regidors presents, acorda 
aprovar la sol·licitud d'adhesió de l'Ajuntament de  Banyeres de Mariola al Pla de Cooperació 
del Decret Llei 5/2017, “Pla Edificant”, per a la c onstrucció, ampliació, adequació, reforma i 
equipament de centres públics docents de la General itat Valenciana. 
 
4) RENÚNCIA A LA SOL·LICITUD D’INCLUSIÓ EN EL PLA P ROVINCIAL DE COOPERACIÓ A 
LES OBRES I SERVEIS, ANUALITAT 2019, DE L’OBRA “ADE QUACIÓ INTEGRAL DEL 
POLIESPORTIU MUNICIPAL DE BANYERES DE MARIOLA” EN E L CAS DE REQUERIMENT PER 
PART DE EXCMA. DIPUTACIÓ PROVINCIAL D’ALACANT PER C ONCESSIÓ DE SUBVENCIÓ 
NOMINATIVA PER A HABILITACIÓ D’EDIFICI MUNICIPAL PE R A CENTRE DE DIA DE MALALTS 
D’ALZHEIMER.  
 
Vist el dictamen de la Comissió Informativa de Cultura, Promoció Econòmica, Urbanisme, Protocol i 
Agermanament de data 21 de setembre actual, que transcrit literalment diu: 
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“Dictamen de la Comissió Informativa de Cultura, Pr omoció Econòmica, Urbanisme, Protocol i 
Agermanament celebrada el 21 de setembre de 2018 
 
RENÚNCIA A la SOL·LICITUD D'INCLUSIÓ EN EL PLA PROVINCIAL DE COOPERACIÓ A les 
OBRES I SERVEIS, ANUALITAT 2019, DE L'OBRA "ADEQUACIÓ INTEGRAL DEL POLIESPORTIU 
MUNICIPAL DE BANYERES DE MARIOLA" EN EL CAS DE REQUERIMENT PER PART DE 
L'EXCMA. DIPUTACIÓ PROVINCIAL D'ALACANT PER CONCESSIÓ DE SUBVENCIÓ 
NOMINATIVA PER A HABILITACIÓ D'EDIFICI MUNICIPAL PER A CENTRE DE DIA DE MALALTS 
D'ALZHEIMER. 
 
El Ple de l'Excma. Diputació Provincial d'Alacant, en sessió extraordinària i urgent celebrada el passat 
dia 30 de juliol de 2018, va adoptar, entre uns altres, l'acord pel qual es considerava de caràcter 
prioritari, i sempre que tècnicament es complisquen tots els requisits per a la seua aprovació previstos 
en el Reial decret-llei 1/2018, de 23 de març per a les inversions financerament sostenibles, l'actuació 
d'Habilitació d'espai per a tractament d'Alzheimer en residència de la tercera edat a Banyeres de 
Mariola. El percentatge de la subvenció nominativa a atorgar serà d'un 95% per tractar-se d'un 
municipi menor de 10.000 habitants.  
 
En l'apartat Cinquè de l'acord s'especifica que solament es podran atorgar subvencions nominatives 
per import superior, igual o superior a 10.000,00 euros a aquells municipis que no hagen participat o 
no hagen obtingut una subvenció en el Pla d'Obres i Serveis de l'Anualitat 2018-2019, o en cas 
d'haver-la obtingut renuncien a ella. 
 
Aquest Ajuntament, en sessió Plenària extraordinària, celebrada el dia 11 de maig de 2018, va 
acordar sol·licitar la inclusió de l'obra denominada "Adequació integral Poliesportiu Municipal de 
Banyeres de Mariola", en el municipi de BANYERES DE MARIOLA a l'empara de la convocatòria per 
al pla provincial de cooperació a les obres i serveis de competència municipal per a 2019. 
 
La Junta de Govern Local d'aquest Ajuntament, en sessió ordinària celebrada el dia 3 d'agost de 
2018, va acordar sol·licitar a l'Excma. Diputació Provincial d'Alacant, una ajuda nominativa, per a 
l'habilitació de la planta lliure disponible per a la construcció del Centre de dia per a malalts 
d'Alzheimer per raó d'interès públic, social, econòmic, donada la imperiosa necessitat de dotar a 
Banyeres de Mariola i els pobles limítrofs d'aquest servei tan necessari per a la població. Tot açò 
d'acord amb el projecte bàsic i d'execució redactat a aquest efecte amb un pressupost d'execució per 
contracta de 349.999,37 euros. Inclòs el 21% d'IVA. 
 
La Comissió Informativa de Cultura, Promoció Econòmica, Urbanisme, Protocol i Agermanament 
dictamina favorablement per tres vots a favor [Compromís, PSOE i PP] i una abstenció [C's] la 
següent proposta d'acord: 
 
Primer.- Renunciar a la sol·licitud d'inclusió en el Pla Provincial de Cooperació a les obres i serveis, 
anualitat 2019, de l'obra "ADEQUACIÓ INTEGRAL DEL POLIESPORTIU MUNICIPAL DE 
BANYERES DE MARIOLA" en el cas de requeriment per part de la Excma Diputació Provincial 
d'Alacant per la concessió de subvenció nominativa per a HABILITACIÓ D'EDIFICI MUNICIPAL PER 
A CENTRE DE DIA DE MALALTS D'ALZHEIMER. 
 
Segon.- Facultar al Sr. Alcalde-President perquè dicte les resolucions i subscriga quants documents 
siguen necessaris per a l'efectivitat d'aquest acord.” 
 
Seguidament el Sr. Alcalde pregunta als portaveus dels diferents grups si desitgen intervenir en 
aquest punt responent-li aquests que no. 
 
Sotmès a votació, l'Ajuntament Ple, per dotze vots a favor (4 de Compromís, 5 del PP, 2 del 
P.S.O.E. i 1 de C's) i una abstenció de Compromís, acorda aprovar la renúncia a la sol·licitud 
d'inclusió en el Pla Provincial de Cooperació a les  Obres i Serveis, anualitat 2019, de l'obra 
“adequació integral del Poliesportiu Municipal de B anyeres de Mariola” en el cas de 
requeriment per part de l'Excma. Diputació Provinci al d'Alacant per concessió de subvenció 
nominativa per a habilitació d'edifici municipal pe r a centre de dia de malalts d'alzheimer. 
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5) PROPOSTA FESTIUS LOCALS PER A L’ANY 2019.  
 
Vist el dictamen de la Comissió Informativa de Cultura, Promoció Econòmica, Urbanisme, Protocol i 
Agermanament de data 21 de setembre actual, que transcrit literalment diu: 
 
“Dictamen de la Comissió Informativa de Cultura, Pr omoció Econòmica, Urbanisme, Protocol i 
Agermanament celebrada el 21 de setembre de 2018 so bre la designació dels dies festius 
locals per a l'any 2019. 
 
Vist l'escrit que va presentar la Direcció territorial d'Alacant de la Conselleria d'Economia Sostenible, 
Sectors Productius, Comerç i Treball amb registre d'entrada número 2018001408 de data 29 de juny 
de 2018 en el qual sol·licitava que es remetera acord del Ple de la Corporació proposant dues 
festivitats locals per a l'any 2019. 
 
Vist el que es disposa en l'article 37.2 del Text Refós de la Llei de l'Estatut dels Treballadors, aprovat 
per Reial decret Legislatiu 2/2015, de 23 d'octubre. 
 
Vist el que es disposa per l'article 46 del Reial decret 2001/1983, de 28 de juliol, sobre Regulació de 
la Jornada de Treball, Jornades Especials i Descansos. 
 
Vist l'escrit que va remetre aquest ajuntament a les diferents associacions i organitzacions locals en el 
qual es proposava els dies 23 i 24 d'abril com a festius locals per a l'any 2019 i es possibilitava a 
aquestes perquè formularen propostes alternatives. 
 
Vist que va expirar el termini per a formular propostes alternatives i no es va rebre cap. 
 
Vist que es va rebre conformitat a la proposta de l'ajuntament de les següents organitzacions: 
- Amb data 30 de juliol de 2018 i registre d'entrada 2018001647, CCOO. 
- Amb data 29 d'agost de 2018 i registre d'entrada, Associació de Mestresses de casa i Consumidors 
“Lucentum”. 
 
La Comissió Informativa de Cultura, Promoció Econòmica, Urbanisme, Protocol i Agermanament 
dictamina favorablement per unanimitat de tots els seus membres la següent proposta d'acord: 
 
Primer: Proposar a la Direcció territorial de la Conselleria d'Economia Sostenible, Sectors Productius 
Comerç i Treball els següents dies de festa tradicional per a l'any 2019 en el municipi de Banyeres de 
Mariola. 
-Dimarts 23 d'abril: dia de Sant Jordi, Festes de Moros i Cristians. 
-Dimecres 24 d'abril: dia de Moros i Cristians. 
 
Segon: Comunicar aquest acord a la Direcció territorial de la Conselleria d'Economia Sostenible, 
Sectors Productius, Comerç i Treball.” 
 
No obstant açò, el Ple acordarà el que estime oportú.” 
 
Seguidament el Sr. Alcalde pregunta als portaveus dels diferents grups si desitgen intervenir en 
aquest punt responent-li aquests que no. 
 
Sotmès a votació, l'Ajuntament Ple, per unanimitat dels tretze regidors presents, acorda 
aprovar proposta de designació de festius locals 20 19. 
 
6) MOCIÓ PER A LA INSTAL·LACIÓ DE PUNTS GRATUÏTS DE  RECÀRREGA DE VEHICLES 
ELÈCTRICS. 
 
El Sr. Alcalde informa que s'ha de votar si escau la urgència de la moció posat que no ha passat per 
Comissió Informativa. 
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Sotmesa a votació, l'Ajuntament Ple, per unanimitat  (5 de Compromís, 5 del P.P. 2 del P.S.O.E. i 
1 de C's) acorda aprovar la urgència de la moció pe r a la instal·lació de punts gratuïts de 
recarrega de vehicles elèctrics. 
 
El Sr. Alcalde concedeix la paraula al Sr. Esteve, portaveu del Grup Municipal Popular, grup que ha 
presentat la moció, qui delega en el Sr. Jorge Molina per a procedir a la lectura de la mateixa: 
 
“MOCIÓ PER A la INSTAL·LACIÓ DE PUNTS GRATUÏTS DE R ECARREGA DE VEHICLES 
ELÈCTRICS 
 
Exposició de Motius 
 
El cotxe elèctric va a ser en poc temps una realitat en les nostres ciutats, i el seu ús es començarà a 
generalitzar en els pròxims anys. Sense anar més lluny, aquest Ajuntament està finalitzant els tràmits 
per a adquirir una furgoneta de funcionament 100% elèctric per als serveis socials del nostre poble. 
Davant els problemes de contaminació atmosfèrica i pels ostensibles estalvis en combustible, 
s'ofereix com una alternativa real i efectiva als vehicles tradicionals propulsats per motors de 
combustió. 
La totalitat de les marques comercials d'automòbils aposten per nous models de cotxes elèctrics 
davant una perspectiva d'expansió. Les administracions públiques al seu torn estan promovent, 
encara tímidament, l'ús del cotxe elèctric mitjançant avantatges fiscals, d'aparcament, etc. 
El cotxe elèctric ofereix una sèrie d'avantatges: 
• La primera d'elles és la menor contaminació, al no produir emissions de gasos contaminants. 
• Produeix un estalvi als usuaris, en ser més barata l'energia elèctrica que els carburants, cada 
vegada més cars. 
• D'altra banda, els motors dels vehicles elèctrics són més eficients, aprofiten millor l'energia i 
desprenen menys calor. 
• A més, els motors elèctrics no produeixen soroll, amb el que ajuden a fer les ciutats més tranquil·les 
i habitables. 
 
El principal repte que troben actualment als cotxes elèctrics és l'insuficient nombre de punts de 
recarrega ja que l'autonomia d'aquest tipus de vehicles és limitada. Si es vol que siguen accessibles a 
tota la població i promoure activament el seu ús, és essencial dotar al territori d'una xarxa de 
proveïment per a la recarrega de les bateries. 
Ja s'estan començant a instal·lar en algunes localitats veïnes (Bocairent, Biar, Onil, Castalla) amb 
aquest objectiu i no hauríem de quedar al marge en aquest tipus d'iniciatives. 
Banyeres de Mariola també ha demostrat sempre una vocació pel medi ambient i l'impuls als vehicles 
seria un avanç més en aqueix sentit. 
Açò fa que s'haja de contemplar la necessitat d'adequar els edificis i els espais públics a aquest nova 
situació i les necessitats que es van a generar de punts de recarrega de les bateries. 
Per les raons exposades, es proposen al Ple de la Corporació els següents 
 
ACORDS 
 
1. Que es procedisca a l'estudi per a la instal·lació de diversos punts de càrrega gratuïts per a 
vehicles elèctrics en la població. 
2. Que s'elabore l'estudi i la proposta tècnica per a incloure la corresponent partida econòmica en els 
pressupostos de 2019. 
3. Una vegada instal·lats, publicitar a través dels mitjans de difusió municipals aquestes instal·lacions 
i els avantatges i bonificacions amb les quals conten els vehicles elèctrics, perquè siguen conegudes 
entre els veïns i servisca per a incentivar el seu ús. 
Com a possibles opcions a tenir en compte, a títol informatiu, s'enumeren a continuació les següents 
ubicacions: 
1. Aparcament públic de “La Malena”.  
2. Polígons industrials. 
3. Zona d'acampada “Molí l’ Ombria”. 
4. Zones de major densitat de població del municipi. 
5. Altres ubicacions que puguen resultar d'interès.” 
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Pren la paraula la portaveu del Grup Municipal Ciutadans, Sra. Francès, expressant que la venda de 
cotxes elèctrics augmenta considerablement però els usuaris es troben amb el problema que no hi ha 
punts de recarrega.  
Consideren que amb aquesta moció es podria fer realitat l'ús per part dels propietaris de carregadors 
repartits per tota la població. Es tracta d'una bona inversió i així l'Ajuntament facilitarà i recolzarà la 
compra d'aquests vehicles no contaminants. 
El vot del seu grup serà favorable. 
 
Pren la paraula la Sra. Garrido, portaveu del Grup Municipal Socialista indicant que a la vista de 
l'evolució de les energies en els vehicles, l'equip de govern recolza també la utilització d'aquest tipus 
de vehicles posat que suposen una reducció de la contaminació, per açò han adquirit un vehicle 
elèctric per al departament de Serveis Socials.  
Després d'estudiar la moció, l'equip de govern la recolzarà sempre que s'incloga en el punt 2 que la 
instal·lació dels punts de recarrega comptarà amb l'ajuda econòmica del Ministeri, de la Generalitat o 
de Diputació, seguint les subvencions oportunes. Si és així, el seu grup votarà a favor.  
 
Pren la paraula la Sra. Beneyto, portaveu del Grup Municipal Compromís per a manifestar que 
comparteixen argumentari amb els seus companys en l'equip de govern, el Grup Municipal Socialista. 
El seu vot per tant serà a favor. 
 
Pren la paraula el Sr. Esteve, portaveu del Grup Municipal Popular indicant que no hi ha cap 
problema a afegir aqueix matís al punt 2. 
 
Sotmesa a votació, l'Ajuntament Ple, per unanimitat  (5 de Compromís, 5 del P.P. 2 del P.S.O.E. i 
1 de C's) acorda aprovar la moció per a la instal·l ació de punts gratuïts de recarrega de 
vehicles elèctrics. 
 
7) MOCIÓ PER A LA POSADA EN MARXA DEL PROJECTE “CAM INS ESCOLARS SEGURS”.  
 
El Sr. Alcalde informa que s'ha de votar si escau la urgència de la moció posat que no ha passat per 
Comissió Informativa. 
 
Sotmesa a votació, l'Ajuntament Ple, per unanimitat  (5 de Compromís, 5 del P.P. 2 del P.S.O.E. i 
1 de C's) acorda aprovar la urgència de la moció pe r a l'engegada del projecte “Camins 
escolars segurs”.  
 
El Sr. Alcalde concedeix la paraula al Sr. Esteve, portaveu del Grup Municipal Popular, grup que ha 
presentat la moció, qui delega en la Sra. Mª José Mora per a procedir a la lectura de la mateixa: 
 
“MOCIÓ PER A l'ENGEGADA DEL PROJECTE “CAMINS ESCOLA RS SEGURS” 
 
Exposició de Motius 
 
La creació dels camins escolars tenen com a objectiu facilitar i promoure que xiquets i xiquetes vagen 
i tornen de l'escola a peu o amb bicicleta, segurs i tornen de l'escola a peu o amb bicicleta, segurs i 
de manera autònoma, és a dir, sense la companyia d'un adult. 
Proposem al ple municipal l'engegada del projecte de “Camins Escolars Segurs”, ja que en ocasions i 
malgrat la presència policial per a dirigir el tràfic en determinades zones, la mobilitat dels més xicotets 
per a desplaçar-se als col·legis no és el més segura possible. En determinades hores del dia, la 
massiva afluència d'aquests fa que la seua seguretat no estiga al 100% garantida. 
Desgraciadament, a Banyeres de Mariola a causa de la seua ubicació, la mobilitat motoritzada té el 
protagonisme en el disseny i gestió de l'espai urbà (vegeu les voreres, l'escassetat d'espais verds en 
el casc antic o la falta de senyalització en les zones escolars). 
Des del grup Popular creiem que podem crear una xarxa d'itineraris segurs i canviar hàbits de 
desplaçament caminant o amb bicicleta. Promoure la mobilitat activa, el caminar i pedalejar, afavorint 
el desenvolupament d'una activitat física quotidiana i hàbits de vida saludable, amb menys obesitat i 
millor salut. 
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Un altre dels objectius és reduir el nombre de vehicles a motor que traslladen als xiquets i xiquetes als 
col·legis, minorant l'excés d'emissions contaminants, el soroll i els ocasionals “caos” circulatoris, 
actuant a favor de la millora del medi ambient, la recuperació de l'espai públic i la seguretat vial 
infantil. 
També volem fomentar el que els xiquets i xiquetes recuperen el carrer i vagen sols o en companyia 
dels seus amics al col·legi. D'aquesta manera s'afavorirà l'autoestima, la socialització i el procés 
d'aprenentatge per mitjà de la interacció i la cooperació. 
Segons el Pla Estratègic de Seguretat Vial 2011-2020, promogut per la Direcció general de trànsit, un 
dels objectius operatius, concretament l'1.1.4., és la promoció de el “Camí Escolar Segur”, en el qual 
l'Ajuntament és un dels actors més importants per al desenvolupament d'aquest projecte. 
Per tot l'anterior exposat, realitzem les següents 
 
PROPOSTES 
1. Que es realitze un projecte de camins escolars participatius. Per a açò escoltar les propostes de la 
Policia Local, dels col·legis, de les comunitats educatives i dels xiquets i xiquetes, situant així a la 
infància com a partícip en les actuacions públiques d'àmbit municipal. 
2. Que s'estudien millores urbanes localitzant punts negres com a senyals confusos, absència de 
passos de vianants segurs, voreres sense accessibilitat… 
3. Que es consciencie a la comunitat educativa. Serà fonamental difondre, conscienciar i promoure el 
projecte de camí escolar segur entre els centres escolars del municipi i les seues comoditats escolars. 
Així com comunicar els beneficis per a la salut de realitzar una activitat física diària (caminar o usar la 
bici), com a transport no contaminant. És important difondre els beneficis d'una major autonomia per a 
la infància i el seu procés d'aprenentatge. 
4. Que es gestionen i implementen les mesures necessàries: Hi haurà camins escolars que 
necessiten a una hora, el suport d'algun agent de seguretat, per a controlar el tràfic, talls puntuals de 
tràfic motoritzat, acompanyament en algun tram, col·locació de senyals i passos de vianants definits, 
etc.” 
 

Pren la paraula la Sra. Francès, portaveu del Grup Municipal Ciutadans indicant que es tracta 
d'una interessant moció però que desgraciadament no s'ha tractat en comissió informativa on podrien 
haver matisat terminis i dubtes per a l'engegada del projecte.  
Aquest tipus de projectes es desenvolupen de forma multilateral entre ajuntament, centres escolars, 
policia local, AMPAS…i ací es planteja engegar-ho de forma unilateral. 
D'altra banda la situació del col·legi Fundació Ribera en el carrer La Creu és complicada com la de 
l'IES Professor Manuel Broseta en el polígon industrial. 
En tot cas es podria plantejar per al col·legi Alfonso Iniesta però sempre comptant amb el consens de 
pares, mares, centre i policia local. 
Proposa traslladar aquest projecte al Consell Escolar Municipal i tractar-ho allí. 
La idea és bona però l'explicació i la seua execució no tant. El seu grup d'abstindrà en la votació. 
 

Pren la paraula la Sra. Garrido, portaveu del Grup Municipal Socialista expressant que l'equip 
de govern recolzarà aquesta moció perquè anar al col·legi a peu és saludable per als xiquets i 
xiquetes a més d'augmentar la sociabilitat. El seu vot serà a favor. 
 

Pren la paraula la Sra. Beneyto, portaveu del Grup Municipal Compromís indicant que el seu 
grup votarà a favor. 
 

Pren la paraula el Sr. Esteve, portaveu del Grup Municipal Popular expressant que el 
problema del carrer La Creu, és conegut per tots i és un problema a solucionar, el seu grup està 
d'acord que el projecte s'ha de consensuar entre tots, ajuntament, pares, mares, centres i policia 
local. 
 
Sotmesa a votació, l'Ajuntament Ple, per dotze vots  a favor (5 de Compromís, 5 del PP i 2 del 
del P.S.O.E.) i una abstenció de C's, acorda aprova r la moció per a l'engegada del projecte 
“camins escolars segurs”. 
 
8) MOCIÓ LLEI DE CONTRACTES DEL SECTOR PÚBLIC  
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El Sr. Alcalde informa que s'ha de votar si escau la urgència de la moció posat que no ha passat per 
Comissió Informativa. 
 
Sotmesa a votació, l'Ajuntament Ple, per unanimitat  (5 de Compromís, 5 del P.P. 2 del P.S.O.E. i 
1 de C's) acorda aprovar la urgència de la moció Ll ei de Contractes del Sector Públic. 
 
El Sr. Alcalde indica que la moció s'ha presentat conjuntament pels quatre grups municipals i 
procedeix a la lectura de la mateixa: 
 
MOCIÓ LLEI DE CONTRACTES DEL SECTOR PUBLIC 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
La contractació pública d'obres, béns, serveis i subministraments és una eina pròpia de les 
Administracions Públiques i suposa un importantíssim impacte econòmic, democràtic, social i 
mediambiental en els nostres pobles i ciutats. La contractació pública representa el 18% del PIB del 
país, genera ocupació, oportunitats empresarials i fomenta un nou model productiu. A més, és peça 
clau en la modernització del procediment administratiu. 
 
La Llei 9/2017, de 8 de novembre, de Contractes del Sector Públic introdueix novetats d'impacte en 
l'àmbit local, amb el nou règim d'aplicació dels contractes menors o el procediment obert simplificat i 
les específiques per a les entitats locals i d'especial rellevància per als funcionaris d'habilitació 
nacional. Novetats que dificulten la gestió corporativa contractual.  
 
Els contractes menors, figura habitual en els Ajuntaments, especialment en els més xicotets, han 
rebaixat les quanties i s’ha prohibit que se subscriguen contractes que acumuladament superen el 
llindar dels 15.000 euros i, a més, han de servir només per a necessitats esporàdiques i imprevistes 
que han de ser adjudicades amb celeritat.  
 
S'han multiplicat les exigències i requisits procedimentals, fins i tot per a subscriure un contracte 
menor, paralitzant el ritme de contractació administrativa i en conseqüència la gestió municipal. Fins a 
l'entrada en vigor de la nova llei, es podien signar contractes directes per a obres que no superaren 
els 50.000 euros i en serveis per un cost inferior als 18.000 euros (sempre sense aplicar l'IVA). No 
obstant açò, aqueixes xifres s'han vist reduïdes amb la nova llei, passant a 40.000 euros per a obres i 
15.000 per a serveis. 
 
Tot açò suposarà un significatiu augment en la càrrega de treball dels funcionaris municipals, per la 
qual cosa és imprescindible comptar amb major dotació de recursos humans 
especialistes/professionals en matèria de contractació, fet que xoca frontalment amb la impossibilitat 
de contractació de personal necessari.  
 
Els càrrecs electes locals de la Comunitat Valenciana se senten desbordats davant un canvi normatiu 
que no ha tingut en compte la realitat de la contractació administrativa local. 
 
La tardança en els procediments es posa de manifest en la limitació de l'ús del contracte negociat per 
criteris de preu, que fins avui permetia a l'administració convidar a tres empreses a un concurs sense 
publicitat. Amb la nova llei s'aposta pel contracte obert simplificat, amb una durada del procés de 
contractació que rondarà el mes, però amb publicació obligatòria, tot açò sota el paraigües de millorar 
la transparència, que donada la particularitat de l'àmbit local, i l'existència de nombrosos municipis 
xicotets, la Llei hauria d'haver previst la continuïtat del contracte negociat sempre amb totes les 
garanties de la transparència. 
 
Altres qüestions, com l'obligació de garantir que els contractistes complisquen amb les normes 
aplicables en matèria mediambiental, social o laboral establides, i a comprovar el compliment dels 
terminis de pagament de contractistes a subcontractistes, en contractes d'obres i serveis amb valor 
benvolgut superior a 5 milions d'euros i la prohibició de contractar amb empreses que no complisquen 
els requisits de contractació mínima de treballadors amb discapacitat, o que no complisquen amb 
l'obligació de comptar amb un pla d'igualtat, dificulten, sense cap dubte, l'activitat local. 
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Les comunicacions i les notificacions seran realitzades per mitjans electrònics, mitjançant una adreça 
electrònica habilitada o compareixença electrònica. La presentació d'ofertes i sol·licituds de 
participació es realitzarà, amb caràcter general, mitjançant mitjans electrònics i tot açò tenint en 
compte la Llei 39/2015, d'1 d'octubre, del Procediment Administratiu Comú de les Administracions 
Públiques. 
 
Les exigències de la Llei de Contractes i de la Llei de Transparència, per la qual han de publicar-se la 
informació sobre tots els contractes, ens porta al fet que els sistemes informàtics municipals han de 
disposar de Portal de transparència, Perfil de Contractant i a més Registre de Convenis (interna), 
sense explicar la Plataforma de Licitació del Sector Públic i altres Plataformes externes.  
 
Els xicotets i mitjos municipis no tenen la ràpida capacitat d'adequació a tots aquests imperatius 
legals que disten en gran manera de l'escenari municipal, fonamentalment en la manca de preparació 
tecnològica.  
 
Així doncs, la nova LCSP incorpora el principi d'integritat com a mecanisme de lluita contra el frau i la 
corrupció i trasllada a tots els poders públics la necessitat d'adoptar una visió transversal de la 
contractació pública com a instrument de foment de les condicions socials, laborals i mediambientals, 
així com d'innovació i suport als xicotets i mitjos empresaris; aspectes, tots ells, que els poders 
adjudicadors hauran de tenir presents en analitzar les necessitats que han de satisfer i com han de 
satisfer-les mitjançant els processos de compra pública. 
 
És una llei llarga i complexa que incorpora nombroses exigències i informe el que requereix d'una 
professionalització de tècnics dels quals no disposen els Ajuntaments i que en conseqüència produeix 
l'efecte contrari, una administració paralitzada que vulnera/lesiona la prestació del Servei Públic àgil i 
efectiu per als ciutadans. 
 
És necessària una regulació específica per a l'Administració Local, la llei li dedica a l'Administració 
Local, la Disposició Addicional Segona i la Disposició Addicional Tercera. Una vegada més el 
legislador estatal regula d'esquena a les entitats locals, i per descomptat que ignora la realitat del 
xicotet i mig municipi. 
 
Per tot açò, els Grups Municipals Compromís, Socialista, Popular i Ciudadanos proposen al Ple 
l'adopció dels següents 
 
ACORDS 
 
1.Elaborar un nou text normatiu més simple, cohesionat i menys voluminós que facilite l'aplicació dels 
principis que es deriven de les Directives del Parlament Europeu que es plasmen en la Llei 9/2017, de 
8 de novembre, de Contractes del Sector Públic. 
 
2. Com a conseqüència que la majoria dels nostres municipis siguen de xicotet i mitja grandària, 
existeix la dificultat de la utilització dels contractes menors en els municipis de menys de 5.000 
habitants per les limitacions imposades per la nova norma, així com per l'aplicació dels procediments 
d'adjudicació en aquestes entitats locals, sent necessari flexibilitzar les mesures de contractació de 
personal al servei de les Administracions territorials, especialment la local, mitjançant una nova 
regulació de l'Oferta d'Ocupació Pública, que permeta als municipis adaptar-se a les exigències de la 
nova regulació. 
 
3. Es fa necessari promoure una regulació més detallada en relació amb l'Administració electrònica, 
així com arbitrar els mitjans i eines TIC perquè les entitats locals incorporen l'administració electrònica 
de forma eficaç i eficient. 
 
4. Comunicar aquests acords al Govern d'Espanya, al Consell de la Generalitat Valenciana, a les 
Corts Valencianes, així com als grups polítics de les càmeres estatal i autonòmica, a la Federació 
Espanyola de Municipis i Províncies, i a la Federació Valenciana de Municipis i Províncies. 
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Banyeres de Mariola, setembre de 2018 
 
Seguidament el Sr. Alcalde pregunta als portaveus dels diferents grups si desitgen intervenir en 
aquest punt responent-li aquests que no. 
 
Sotmesa a votació, l'Ajuntament Ple, per unanimitat  (5 de Compromís, 5 del P.P. 2 del P.S.O.E. i 
1 de C's) acorda aprovar la moció Llei de Contracte s del Sector Públic. 
 
9) DESPATXOS EXTRAORDINARIS  
 
El Sr. Alcalde pregunta als portaveus dels diferents grups si existeix alguna cosa a tractar en aquest 
punt responent-li aquests que no. 
 
10) DACIÓ DE COMPTE DE DECRETS DES DEL 28 DE MAIG F INS Al 22 DE JULIOL DE 2018.  
 
Per secretaria s'adona dels decrets d'alcaldia dictats en el període comprès entre el 23 de juliol fins al 
23 de setembre de 2018, tots dos inclusivament. 
 
La corporació queda assabentada. 
 
11) PRECS I PREGUNTES 
 
El Sr. Alcalde pregunta si algú té alguna pregunta o algun prec. 
 
Intervé la Sra. Francès, portaveu del Grup Municipal Ciutadans per a fer diverses preguntes. 
 
• Pregunta si tenen pensat on van a situar als alumnes del CEIP Alfonso Iniesta mentre duren les 
obres que començaran en breu. 
El Sr. Conejero, regidor delegat d'educació respon que fins que no sàpien la durada i abast de les 
molèsties de les obres no ho decidiran. Cap la possibilitat de sol·licitar barracons o utilitzar altres 
instal·lacions municipals. De totes maneres intentaran que les obres siguen per plantes i que així no 
afecte a molts alumnes alhora. 
• Pregunta també per què s'arreglen les voreres que estan desbaratades amb un pegote de formigó 
simplement.  
El Sr. Sempere, regidor delegat d'obres indica que no s'arreglen amb formigó, al magatzem d'obres hi 
ha llambordes i s'arreglen com correspon. Pot ser que ho hagen arreglat particulars que han fet obres 
i no ho han arreglat bé. Demana que li diga la situació on estan així i que es comprovarà qui ho ha fet.  
 
També vol fer un prec la Sra. Francès. 
• La informació de les obres per a traslladar-se l'Associació d'Alzheimer s'ha publicat aquest matí en 
les xarxes socials. Prega que es respecten els terminis i no s'informe abans d'hora en les xarxes 
socials. 
El Sr. Alcalde respon que els grups municipals estaven informats perquè es va dir en la comissió 
informativa, i Diputació ja ho va publicar també en el Butlletí Oficial de la Província. 
 
El Grup Municipal Popular també vol fer unes preguntes. 
 
• En primer lloc el Sr.Silvestre indica que sobre les rajoles de les voreres, encara que el veïns ho 
arreglen ells, l'ajuntament hauria de fer que ho reparen igual que estava. 
El Sr. Sempere, regidor delegat d'obres li respon que sempre que algun veí ho ha comunicat a 
l'ajuntament se li ha facilitat el paviment corresponent. 
• Pregunta també el Sr. Silvestre sobre el curs de formació obligatori per als festers que vagen a 
disparar perquè primer es va dir que amb una antiguitat de dos anys i la certificació del president de la 
comparsa no era necessari. 
El Sr. Sempere, regidor delegat de festes, respon que tot aquell fester que puga certificar que té una 
antiguitat de dos anys haurà de presentar una declaració responsable, una certificació del president 
de la seua comparsa on conste que té una antiguitat de dos anys i finalment el secretari de 
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l'ajuntament emetrà un certificat que s'enviarà a Subdelegació del Govern. Tot aquell que no puga 
justificar-ho haurà de fer el curs de formació conforme disposa la ITC 26. 
El dia 6 d'octubre es farà una reunió per a explicar-ho als presidents de les comparses. 
El Sr. Alcalde indica també que el curs es realitzarà en Banyeres, i es fa en un matí, és una opció 
més ràpida i senzilla i sempre s'aprenen coses. 
El Sr. Silvestre sol·licita que es facilite fer el curs també un altre dia per a aquells que no puguen el 
dia establit.  
El Sr. Sempere informa que a Bocairent es farà el dissabte següent i podran assistir també allí i fer el 
curs. 
 
• El Sr. Esteve, portaveu del Grup Municipal Popular, pregunta també a la regidora de mercat per 
unes filtracions que hi ha per les parets del Mercat Municipal i que no s'han solucionat, pregunta si és 
coneixedora de la situació i si van a fer alguna cosa. 
El Sr. Alcalde respon que dins del Pla d'Obres i Serveis, precisament una cosa que han sol·licitat és 
la reparació de la coberta del Mercat Municipal. 
El Sr. Esteve prega que es realitze alguna actuació urgent per a evitar que les filtracions vagen a més 
perquè mentre la subvenció pot tardar. 
 
• El Sr. Esteve, pregunta també pels terminis per a l'execució de les obres de les graderies de 
l'Església. 
El Sr. Sempere, regidor delegat d'obres respon que s'ha de licitar, s'està acabant de redactar el 
projecte ja que per la nova Llei de Contractes cal licitar-ho.  
El Sr. Esteve prega s'agilite la construcció el màxim possible. 
El Sr. Alcalde respon que s'ha de seguir el procediment, la seua voluntat era iniciar l'obra després de 
les festes de la Relíquia i tenir-ho per a Nadal. 
 
I no havent-hi més assumptes que tractar, pel Sr. A lcalde-President es tanca la sessió, sent les 
20:58 hores, de tot la qual cosa jo, el Secretari, done fe. 

 
 

L'ALCALDE       EL SECRETARI 
 


